
Człowiek jest już człowiekiem od momentu, gdy męski plemnik zapłodni żeńską komórkę jajową.
prof. dr hab. med. E. Blechschmidt, dyrektor Instytutu Anatomii Uniwersytetu w Getyndze, Niemcy

Życie człowieka nie zaczyna się z chwilą narodzin, ale od momentu poczęcia.
prof. dr hab. n. med. J. Roszkowski, członek-współzałożyciel Międzynarodowego Towarzystwa Ginekologicznego, członek Rady Naukowej Instytutu Matki i Dziecka

Szacunek dla nowego życia od samego poczęcia i uznanie dziecka za partnera w dialogu są 
bardzo ważne. Ten dialog rozpoczyna się w momencie poczęcia.

prof. dr hab. P. G. Fedor-Freybergh, psycholog, Sztokholm

Komórkę jajową od momentu zapłodnienia nazywamy zarodkiem, ale nie ulega wątpliwości,  
że jest to człowiek. prof. dr hab. med. B. Chazan, specjalista krajowy w dziedzinie położnictwa i ginekologii, Warszawa

Każdy człowiek ma prawo do życia, każde poczęte dziecko także!

Naukowcy, lekarze: człowiek od poczęcia!
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